
Referat fra Generalforsamling d.31.03.2016  

i Hasselagerhus, Stationsvej 17, Hasselager. 

 

1. Velkomst v. Jørgen Kragh Østby 

2. Dirigent: Lars Brix blev valgt. 

3. Dagsordenen blev godkendt. 

4. Bestyrelsens beretning ved Jørgen Kragh Østby: 

a. Information om afholdte møder. 

b. Referat omkring asfaltarbejde og hvilke problemer der havde været 

undervejs, specielt fortovene. 

c. Nye pullerter 

d. Pasningen af de grønne områder incl. ekstra arbejder. 

e. Snerydning 

f. Arbejdsdag med forsøg på genetablering af vandløbet i skoven.   

g. Dræning af boldbanen. 

h. Legepladsudvalg 

i. Datatilsynet iht. en beboers klager, som nu er afsluttet. 

Der var spørgsmål ift. fortovsudbedring ved nr.49-67, og også omkring allerede opståede 

revner i asfalten, om dette er under garantien. Der blev svaret at det ser vi på ved 1 års 

gennemgangen sammen med asfalt firmaet Munck. 

 

5. Regnskabet - blev godkendt. 

Der blev spurgt om hvorfor pullerterne var betalt af vejfonden og svaret var, at det var en 

beslutning fra sidste års generalforsamling. 

 

6. Budget og kontingent blev vedtaget. 

 

7. Indkomne forslag (fra bestyrelsen): 

a) Dræning af boldbanen. Var til afstemning, og blev vedtaget med 25 stemmer for og 2 

imod. 

Nr. 57 har vand i haven og jordskred til følge ned mod skoven. Bestyrelsen kontakter 

kommunen for at se på problemet sm. med dem. 

b) Legepladsudvalget har foreslået renovering af nogle af legepladserne og set på priser. 

Der var 22 for og 5 imod. 



c) En beboer havde foreslået skiltning med "Nabohjælp". Bestyrelsen undersøger hvilke 

forpligtelser der hører med til et sådant skilt og hvad det evt. vil koste at skaffe et sådant. En 

havde hørt, at det havde præventiv effekt. 

 

8. Valg 

a. Formand: Jørgen Kragh Østby (58) blev genvalgt. 

b. Bestyrelsesmedlemmer: Karin Nicolaisen (15) blev genvalgt. 

Allan ønskede ikke at genopstille og Jesper Skov-Jørgensen(43) blev valgt ind 

istedet for. 

c. 2 suppleanter: Carsten Grønbæk (95) og Allan Hansen (30) blev valgt. 

d. Revisor: Niels Frandsen (7) blev genvalgt. 

e. Revisorsuppleant: Anne K. Pedersen (63) blev valgt. 

 

9. Eventuelt 

Der blev talt om den nye gadebelysning, der er til gene for nogle husstande. Disse må selv 

tage kontakt til belysningsvæsenet, da dette ikke hører ind under grundejerforeningen. 

Der blev talt om tømning af skraldespandende på de grønne områder, og dette er Nygaards 

arbejdsområde. 

 

 

 

Karin Nicolaisen, dirigent 

 

 

Jørgen Kragh Østby, formand 

 

 

Lars Brix, dirigent 


